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PROTOKÓŁ Nr 40/21 

z posiedzenia Komisji Budżetu, Strategii i Rozwoju 

Rady Miasta Kamienna Góra 

w dniu 9 listopada 2021 r. 

godz. 14:30 

 

Obecni na posiedzeniu KBSiR – 6 członków Komisji: 

 

1. Basta Jerzy 

2. Kurnyta Danuta 

3. Majak Violetta 

4. Sławiński Sławomir 

5. Szczerbaty Iwona 

6. Wągrowski Bogdan 
 

Nieobecni na posiedzeniu KBSiR – 1 członków Komisji: 

 

1. Sławiński Łukasz 
 

Posiedzenie otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Komisji Budżetu, Strategii i Rozwoju 

Violetta Majak, która przedstawiła proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

 

4. Zapoznanie się Informacją o stanie realizacji zdań oświatowych w roku szkolnym 

2020/2021 – BRM.0012.6.32.2021 

5. Zapoznanie się z analizą oświadczeń majątkowych – BRM.0043.3 – 7.2021 

 

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Ad.2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad 

Nikt nie złożył wniosków dotyczących zmian w porządku obrad. 
 

Ad.3.  Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  
 

Nie zgłoszono uwag do protokołu z poprzedniego posiedzenia.  
 

Ad. 4. - BRM.0012.6.32.2021 
 

Komisja zapoznała się z ww. informacją /zał. Nr 1 do protokołu/. 
 

Jednocześnie zwróciła się z prośbą o przesłanie informacji na skrzynki elektroniczne 

radnych.  

 

Ad. 5. - BRM.0043.3 – 7.2021 
 

Komisja zapoznała się z ww. analizą oświadczeń majątkowych /zał. Nr 2 do 

protokołu/. 
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Ad. 6. Sprawy różne. 
 

BRM.00126.33.2021 – zapoznanie się z  informacją o nadchodzącym programie 

unijnym dotyczącym poprawy bezpieczeństwa ruchu drogowego.  

Komisja zapoznała się z ww. informacją /zał. Nr 3 do protokołu/. 

 

Komisja złożyła następujące propozycje doświetlenia przejść dla pieszych na terenie 

miasta: 

- ul. S. Staszica – przy zjeździe z mostu, zjazd ze skrzyżowania na ul. P. Ściegiennego; 

- Al. Wojska Polskiego – przed budynkiem PKO, przy ZUS-ie, naprzeciwko kwiaciarni 

ROSA; 

- ul. Spacerowa – przed żłobkiem i przedszkolem i naprzeciwko myjni; 

- ul. W. Broniewskiego – naprzeciwko szewca; 

- ul. F. Chopina – przy skrzyżowaniu z ul. Jeleniogórską naprzeciwko starej Baltony; 

- ul. Jeleniogórska – naprzeciwko marketu Aldi, naprzeciwko byłego sklepu meblowego 

i naprzeciwko marketu Biedronki; 

- ul. Bohaterów Getta – przy markecie Lidl; 

- ul. T. Kościuszki - przy pierwszym moście; 

- ul. Krzeszowska – przy przystanku autobusowym przy tzw. trójkącie i naprzeciwko 

byłego kościoła; 

- ul. Nowa – przy zjeździe na skrzyżowanie z ul. Cegielnianą; 

- ul. gen. J. Hallera – przy skrzyżowaniu z ul. M. Konopnickiej przy budynku fizjoterapii 

i na przeciwko byłego DPS-u; 

- ul. Księcia Bolka I – przed restauracją Rados przy parkingu. 

 

Komisja złożyła wnioski: 

1. Komisja Budżetu Strategii i Rozwoju Rady Miasta Kamienna Góra zwraca się  

z zapytaniem, o wskazanie liczby nieopłaconych kwater na cmentarzach komunalnych  

w Kamiennej Górze oraz jaka jest ogólna kwota zadłużeń?  

 

2. Komisja Budżetu Strategii i Rozwoju Rady Miasta Kamienna Góra wnioskuje  

o usunięcie starego drzewostanu na terenie Ośrodka Wypoczynku Świątecznego „Zalew” 

w Kamiennej Górze przy alejkach z uwagi na konieczność zachowania bezpieczeństwa.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. wnioski – jednogłośnie. 
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Powyższe wnioski stanowią załącznik Nr 4 do protokołu. 

 

Kierownik Wydziału IOŚ M. Bręśkiewicz poprosiła o spotkanie z Komisją z sprawie 

wyrażenia zgody na zakup nowych ozdób świątecznych, czyli choinki. Obecne ozdoby 

mają już 10 lat i wymagają naprawy, jednakich koszt naprawy są zbyt wysokie. Prosi  

o wyrażenie zgody na zakup nowej choinki, która kosztuje ok. 50 – 60 tys. zł. 

 

Radna D. Kurnyta zapytała, czy będą zmiany w budżecie w związku z zakupem 

choinki? 

 

Kierownik Wydziału IOŚ M. Bręśkiewicz odpowiedziała, że w związku z tym będą 

zmiany budżecie – zakup inwestycyjny – zakup iluminacji świątecznej. Dodała, że kiedyś 

w poprzedniej kadencji, rada wyraziła zgodę na taki zakup.  

 

Radna D. Kurnyta powiedziała, że choinkę trzeba kupić. Zapytała, co się stanie, ze starą 

choinką? 

 

Kierownik Wydziału IOŚ M. Bręśkiewicz odpowiedziała, że stara choinka zostanie 

zutylizowana. Obecnie preferuje się naturalne choinki. Są różni producenci ozdób 

świątecznych na rynku.  

 

Radna D. Kurnyta zaproponowała, aby może przystroić naturalne choinki nad zalewem.  

 

Kierownik Wydziału IOŚ M. Bręśkiewicz powiedziała, że choinka miała by wysokość 

ok. 10 metrów wysokości. Złożyła wniosek do skarbniczki o przesunięcie wydatków  

z innych działań.  

 

Komisja wyraziła wstępnie zgodę na zakup nowych iluminacji świetlnych.  

 

Ad.7. Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono. 

Protokołowała: Katarzyna Stasicka 

 

 

Przewodnicząca KBSiR 

 

      /-/ Violetta Majak 


